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Nr 113. Fråga av Johan lundqvist (MP) 
om deltagande i Cykelfrämjandets gransk-
ning Kommunvelometer
(KSN20110334)

Kommunfullmäktige

Fråga
Till gatu- och trafiknämndens ordförande
Cykelfrämjandet har nyligen presenterat sin 
granskning Kommunvelometer 2011 som 
granskar kommunernas arbete med satsningar 
på cykling. De deltagande kommunerna får i 
Kommunvelometern en seriös extern gransk
ning av sitt arbete med att göra cyklingen enk
lare och attraktivare. Uppsala kommun har 
dock inte deltagit i Kommunvelometer 2011.

Min fråga till gatu- och trafiknämndens ord
förande blir därför
– kommer Uppsala kommun delta i gransk

ningen Kommunvelometer 2012? 

Uppsala den 12 maj 2011

Johan Lundqvist

Svar
Uppsala kommun har mycket höga ambitioner 
vad avser att bli en mycket cykelvänlig kom
mun. Cykeln som färdmedel är både klimat
smart och bidrar till att främja medborgarnas 
goda hälsotillstånd. Vi har redan beslutat att 
satsa mer på att skapa bättre förutsättningar 
för cykeln som färdmedel. Vi avser att fortsätta 
satsningarna på att göra Uppsala kommun till 
en mycket attraktiv cykelkommun. Förutom 
att cyklandet är klimatsmart och hälsofrämjan
de tror vi att en bra infrastruktur för cyklande 
starkt förbättrar Uppsala kommuns attraktion 
som turistdestination.

Om Uppsala kommun skall delta i Cykel
främjandets kommunvelometer 2012 är en 
fråga för Gatu- och Trafiknämnden. Jag tycker 
att det är ett positivt förslag som Gatu och tra
fiknämnden kan ta ställning till när det finns 
ett beslutsunderlag som redogör för vad under
sökningen går ut på och vad det skulle vara för 

värde för Uppsala kommuns medborgare att 
delta i denna utvärdering. Då Johan Lundqvist 
är 2:e vice ordförande i Gatu- och trafiknämn
den kan jag inte förstå varför inte detta förslag 
förs fram i Gatu- och trafiknämnden så att vi 
direkt i det forumet kan bereda frågan.

Uppsala den 24 maj 2011

Stefan Hanna




